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ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA 

 

PRECS: 

1. Preguem que es reforci amb mes efectius la zona alta del Bareu a les hores d’entrada a les 
escoles vist l’augment de trànsit, a causa dels nous habitatges construïts.  

2. Preguem al govern que torni a revisar la font del Molí de Mar que continua perdent aigua.  
 

3. Preguem al govern que ens faci arribar un llistat amb els contractes menors realitzats des 
del juliol del 2023.  
 

4. Els veïns i veïnes que van per la vorera de sota la penya del cementiri ens han fet arribat 
dues queixes: la primera és la barana trencada des de fa bastant de temps i la segona és 
la quantitat de rates que hi ha. Preguem al govern si poden fer les accions necessàries per 
solucionar aquestes dues queixes.  
 

5. Hem vist al web municipal que el govern te un pla de govern per recepcionar les 
urbanitzacions de Canalies, El Cònsol, Les Carolines, Vilaplana, Les Roses i el Portinyol. 
Ens podria el regidor d’urbanitzacions fer arribar aquest pla?  

 

PREGUNTES:  

 
1. Hem vist que el passat 9 de gener es van reunir amb l’ACA per parlar del Rial del Bareu, ens 

pot informar el govern en quin punt està i quines intencions es tenen?  
 

2. El 18 de gener es va fer un tall de llum al nucli antic sense previ avís, ens poden explicar qui 
te la responsabilitat d’aquest fet que va afectar a molts veïns?  
 

3. Ens podria explicar el govern en quin punt es troba l’estació transformadora del CAP?  
 

4. Hem vist que està utilitzant una màquina/camió de l’Ajuntament de Vilassar, ens podrien dir 
quin ha sigut el cost d’aquesta?  
 

5. El mes de gener es va fer una poda de les moreres de la nostra vila. Ens consta que no es 
va fer el repàs de les moreres del mes de juny/juliol ni la poda d’aquestes del mes de 
novembre i desembre. Ens podria explicar el regidor quina planificació hi ha i com s’actuaran 
davant l’incompliment per part de l’ajuntament del contracte signat?  
 

6. Ens podria explicar el regidor de governació quines actuacions han realitzats arran de la 
nova ordenança de mobilitat? 
 

7. El 22 de gener es va fer una sessió oberta per analitzar la participació a Arenys, ens podria 
dir el regidor quanta gent hi havia, quines conclusions es van extreure i que es pensa fer des 
de la regidoria?  
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8. Ens podria explicar el regidor com s’ha continuat mantenint el servei de comunicació, si el 
contracte menor que es va fer al juliol ja està esgotat i encara no s’ha adjudicat la nova 
licitació a l’empresa guanyadora?  
 

9. Ens podria explicar el regidor d’esports en quin estat està el 3x3, l’skatepark i el rocòdrom, 
inversions dels pressupostos participatius?    
 

10. Li preguntem al regidor d’Urbanisme quins avenços s’han fet amb el Mur de l’Olivar.  
 

11. Ens podrien explicar com està la legalització de la llum de l’Edifici Xifré i dels edificis del seu 
entorn?    
 

12. Hem vist a la web de l’ajuntament que aquest any es contractar la redacció de diversos 
projectes. Ens podria explicar el regidor d’Urbanisme com te pensat contractar les 
redaccions d’uns projectes a l’Escola Cassà i a La Presentació, si aquests espais son privats 
i l’ajuntament no pot fer-hi actuacions?   
 


